
Protokół
Posiedzenia Senatu Uniwersytetu Szczecińskiego 

w dniu 26 września 2024 r.

Posiedzenie prowadził JM Rektor prof. dr hab. Waldemar Tarczyński.
Obecni członkowie posiedzenia zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1).

Rozpoczynając posiedzenie JM Rektor powitał wszystkich obecnych, zaznaczając, że 
inauguracja nowego roku akademickiego 2024/2025 jest szczególna, gdyż zbiega się 
z początkiem nowej kadencji Senatu. Serdeczne słowa powitania skierował do nowych 
senatorów, którym podziękował za kandydowanie i gotowość do objęcia tej odpowiedzialnej 
funkcji na rzecz rozwoju Uniwersytetu Szczecińskiego. Pan Rektor wyraził nadzieję, że 
wspólnymi siłami możliwe będzie osiągnięcie wyznaczonych celów.

JM Rektor przekazał dwie smutne wiadomości. 4 sierpnia w wieku 91 lat zmarł prof. dr 
hab. Władysław Rozwadowski Dziekan Wydziału Prawa i Administracji Uniwersytetu 
Szczecińskiego w latach 1996-1999, wybitny naukowiec i autorytet w dziedzinie prawa 
rzymskiego, znakomity wykładowca i nauczyciel akademicki, oddany pracy dydaktycznej 
i studentom, odznaczony Krzyżem Kawalerskim Orderu Odrodzenia Polski, Złotym Krzyżem 
Zasługi, Medalem Komisji Edukacji Narodowej, Złotą Odznaką Związku Nauczycielstwa 
Polskiego. Natomiast 19 sierpnia w wieku 81 lat odszedł prof. dr hab. Maciej Tomasz Rogalski. 
Wieloletni zasłużony pracownik Wydziału Biologii Uniwersytetu Szczecińskiego, autor 
licznych prac badawczych głównie związanych z problematyką łąkarstwa, gospodarką 
pastwiskową i ekologią, oddany nauczyciel akademicki i Człowiek o wielkim sercu. 
Wiceprzewodniczący Szczecińskiego Towarzystwa Naukowego, Kierownik Katedry Ekologii 
i Ochrony Środowiska w latach 1995-2015. Pamięć zmarłych uczczono minutą ciszy.

Następnie poprosił Panią mgr Irenę Senderek-Papkę Kierowniczkę Działu Socjalnego 
i podziękował za lata pracy na rzecz Uniwersytetu Szczecińskiego w związku z przejściem na 
emeryturę.

W dalszej części posiedzenia Pan Rektor wręczył powołania obecnym na posiedzeniu 
Senatu osobom: prof. dr hab. Renacie Podgórzańskiej - do pełnienia funkcji Prorektora ds. 
Kształcenia; dr hab. Kindze Fladze-Gieruszyńskiej, prof. US - do pełnienia funkcji Prorektora 
ds. Organizacji; dr hab. Katarzynie Kotarskiej, prof. US - do pełnienia funkcji Prorektora ds. 
Studenckich; prof. dr hab. Andrzejowi Skrendo - do pełnienia funkcji Prorektora ds. Nauki; dr 
hab. Ewelinie Cała-Wacinkiewicz, prof. US - do pełnienia funkcji Dziekana Wydziału Prawa 
i Administracji; dr hab. Irenie Ramik-Mażewskiej, prof. US - do pełnienia funkcji Dziekana 
Wydziału Nauk Społecznych; dr hab. Magdalenie Achrem - do pełnienia funkcji Dziekana 
Wydziału Nauk Ścisłych i Przyrodniczych; dr hab. Iwonie Markowicz, prof. US - do pełnienia 
funkcji Dziekana Wydziału Ekonomii, Finansów i Zarządzania; dr hab. Krzysztofowi 
Nerlickiemu, prof. US - do pełnienia funkcji Dziekana Wydziału Humanistycznego i dr hab. 
Jarosławowi Korpysie, prof. US - do pełnienia funkcji Dyrektora Szkoły Doktorskiej.
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Dalej JM Rektor wręczył Medal Uniwersytetu Szczecińskiego nadany uchwałą nr 109 
Senatu US z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie przyznania Medalu Uniwersytetu 
Szczecińskiego Uniwersytetowi Gdańskiemu. Medal odebrał Pan prof. dr hab. Wiesław 
Laskowski Prorektor ds. Badań Naukowych.

Następnie Pan Rektor pogratulował i wręczył: prof. dr hab. Renacie Podgórzańskiej - 
nadanie tytułu naukowego profesora nauk społecznych w dyscyplinie nauki o polityce 
i administracji; prof. dr hab. Maciejowi Witkowi - nadanie tytułu naukowego profesora nauk 
humanistycznych w dyscyplinie filozofia oraz dr hab. Agnieszce Lipskiej-Sondeckiej, prof. US 
z Instytutu Nauk o Polityce i Bezpieczeństwie i dr hab. Konradowi Burdziakowi, prof. US 
z Instytutu Nauk Prawnych - mianowania na stanowisko profesora Uniwersytetu 
Szczecińskiego.

JM Rektor złożył także gratulacje z okazji długoletniej pracy zawodowej: dr Piotrowi 
Wahlowi, prof. US 35-lecia; dr hab. Katarzynie Kotarskiej, prof. US 30-lecia; prof. dr hab. 
Andrzejowi Skrendo 30-lecia; dr hab. Piotrowi Krupińskiemu, prof. US 25-lecia.

Kończąc część honorową Pan Rektor wyraził wyrazy uznania w związku z uzyskaniem 
tytułu laureata w Konkursie na Najlepszego Młodego Naukowca 2024: dr Agnieszce Łopatce 
z Instytutu Ekonomii i Finansów i mgr Paulinie Małkowskiej z Instytutu Nauk o Kulturze 
Fizycznej oraz wyróżnionym w tym konkursie: mgr Dorocie Kurek-Sliżewskiej z Instytutu 
Historycznego i dr Tymoteuszowi Millerowi z Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku.

Porządek obrad

W związku z brakiem uwag porządek obrad został poddany pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym Senat Uniwersytetu Szczecińskiego przyjął porządek obrad 
bezwzględną większością głosów.

Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

JM Rektor omówił uchwałę dotyczącą powołania komisji skrutacyjnej, niezbędnej na 
wypadek nieprzewidzianych sytuacji, takich jak np. brak prądu. Wówczas możliwe będzie 
przeprowadzenie głosowania ręcznie, z wyłączeniem standardowo wykorzystywanego 
systemu, a komisja potwierdzi wyniki głosowania i zapewni prawidłowe liczenie głosów. 
Wyjaśnił także, że uchwała ta ze względu na powołanie kilku osób wymaga osobnego 
głosowania nad każdą kandydaturą, a dopiero po zakończeniu tych głosowań przeprowadzone 
zostanie głosowanie nad uchwałą jako całością. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr 
hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie
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zaopiniowała projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag w zakresie 
przedstawionej uchwały zarządzono jej głosowanie.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 73 w sprawie powołania składu komisji 
skrutacyjnej na kadencję 2024-2028 - dr Barbara Czerniachowicz
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 73 w sprawie powołania składu komisji 
skrutacyjnej na kadencję 2024-2028 - mgr Anna Giedrys
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 73 w sprawie powołania składu komisji 
skrutacyjnej na kadencję 2024-2028 - dr Michał Romańczuk
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 73 w sprawie powołania składu komisji skrutacyjnej na kadencję 2024-2028
Liczba uprawnionych do głosowania — 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Kolejna uchwała została omówiona przez Panią Prorektor ds. Organizacji dr hab. Kingę 
Flagę-Gieruszyńską, prof. US, która poinformowała, że w związku z zakończeniem studiów 
przez panią Jagodę Jabłońską, wybraną wcześniej w ramach samorządu studenckiego, utraciła 
Ona status studenta Uniwersytetu Szczecińskiego. W konsekwencji konieczne jest stwierdzenie 
wygaśnięcia Jej mandatu jako członka Senatu w grupie studentów. Przewodnicząca Komisji 
ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja
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pozytywnie zaopiniowała projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag 
w zakresie przedstawionej uchwały zarządzono jej głosowanie.

Uchwała nr 74 w sprawie wygaśnięcia mandatu członka Senatu Uniwersytetu 
Szczecińskiego - przedstawiciela studentów Uniwersytetu Szczecińskiego w grupie 
studentów Jagody Jabłońskiej
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Następna uchwała została przedstawiona przez Pana Prorektora ds. Nauki prof. dra hab. 
Andrzeja Skrendo, który przedstawił sylwetkę o. Tomasza Dostatniego, dominikanina, 
cenionego intelektualisty, organizatora życia kulturalnego oraz współpracownika Uniwersytetu 
Szczecińskiego. O. Dostatni angażuje się w działalność kulturalną w Szczecinie oraz innych 
miastach Polski. Jest autorem licznych publikacji, w tym współautorem wznowionej książki 
„W dwóch światach”. Jego działania na rzecz społeczności akademickiej i kulturalnej stanowią 
podstawę do uhonorowania Medalem naszego Uniwersytetu. Przewodnicząca Komisji ds. 
Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag 
w zakresie przedstawionej uchwały zarządzono jej głosowanie.

Uchwała nr 75 w sprawie przyznania Medalu Uniwersytetu Szczecińskiego o. Tomaszowi 
Dostatniemu
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Kolejna uchwała została przedstawiona przez Panią Prorektor ds. Organizacji dr hab. 
Kingę Flagę-Gieruszyńską, prof. US, która podkreśliła, że Pani Profesor Hanna Paluszkiewicz 
to wybitna specjalistka w dziedzinie prawa karnego, w poprzedniej kadencji komisji pełniła 
funkcję przewodniczącej składów orzekających, wyróżniając się bogatym doświadczeniem i 
imponującym dorobkiem zawodowym. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. 
Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała
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projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag w zakresie uchwały zarządzono jej 
głosowanie.

Uchwała nr 76 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej kandydata do Komisji 
Dyscyplinarnej przy Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego prof. dr hab. Hannę 
Paluszkiewicz
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących -40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Następne dwie uchwały zostały przedstawione przez Panią Prorektor ds. Kształcenia prof. 
dr hab. Renatę Podgórzańską, która podkreśliła, że zarówno mgr Cezary Janiszyn, jak i dr Piotr 
Wahl, prof. US wykazali się skutecznością i zaangażowaniem na swoich stanowiskach 
w poprzedniej kadencji, przyczyniając się do rozwoju swoich jednostek. Przewodnicząca 
Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty tych uchwał. W związku z brakiem uwag 
w zakresie przedstawionych uchwał zarządzono ich głosowanie.

Uchwała nr 77 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania mgr Cezarego Janiszyna 
na stanowisko kierownika Studium Wychowania Fizycznego i Sportu
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 78 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania dra Piotra Wahla, 
prof. US na stanowisko kierownika Akademickiego Centrum Kształcenia Językowego 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniach tajnych przyjął powyższe uchwały 
bezwzględną większością głosów.
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Pan Prorektor ds. Nauki prof. dr hab. Andrzej Skrendo przedstawił Senatowi kolejne dwie 
uchwały: dotyczącą wyrażenia opinii na temat powołania prof. dr hab. inż. Kesry Nermenda na 
stanowisko Dyrektora Centrum Transferu Technologii US, podkreślając jego efektywne 
kierownictwo w poprzedniej kadencji. Również zarekomendował dr. Mateusza Czerwińskiego 
na stanowisko Dyrektora Centrum Analiz Ekonomicznych i Finansowych US, jako godnego 
następcę dotychczasowej szefowej tej jednostki. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr 
hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekty uchwał. W związku z brakiem uwag w zakresie przedstawionych uchwał 
zarządzono ich głosowanie.

Uchwała nr 79 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania prof. dra hab. inż. Kesry 
Nermenda na stanowisko Dyrektora Centrum Transferu Technologii US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 80 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania dra Mateusza 
Czerwińskiego na stanowisko Dyrektora Centrum Analiz Ekonomicznych 
i Finansowych US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższe uchwały 
bezwzględną większością głosów.

Kolejną uchwałę omówiła Pani Prorektor ds. Organizacji wskazując, że dotyczy ona 
kontynuacji pracy Pani Profesor Adrianny Seniów na tym stanowisku. To młode centrum już 
odnosi sukcesy - dzięki zaangażowaniu Pani Profesor wprowadzono unikatowe studia 
podyplomowe dla nauczycieli języka polskiego w Ameryce Południowej - jest to projekt 
zamówiony przez Ministerstwo i bardzo pozytywnie odebrany. Przewodnicząca Komisji ds. 
Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag 
w zakresie tej uchwały zarządzono jej głosowanie.

Uchwala nr 81 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania dr hab. Adrianny 
Seniów, prof. US na stanowisko Dyrektora Centrum Badań i Międzynarodowej 
Promocji Języka Polskiego Uniwersytetu Szczecińskiego
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
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Liczba głosujących - 40, 
Liczba głosów „za” - 39, 
Liczba głosów „przeciw” - 0, 
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Następna uchwała została zaprezentowana przez Prorektora ds. Nauki. Pan Prorektor 
podkreślił, że Pani Mikołajewska-Wieczorek pracuje w Centrum od 2021 roku, od 2023 roku 
pełniąc funkcję zastępcy dyrektora, gdzie wykazała się dużym profesjonalizmem. Pan 
Prorektor poprosił o poparcie tej kandydatury, mając na uwadze kluczową rolę Centrum 
w kształtowaniu kompetencji medialnych. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. 
Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag w zakresie przedstawionej uchwały 
zarządzono jej głosowanie.

Uchwała nr 82 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania mgr Beaty 
Mikołajewskiej-Wieczorek na stanowisko Dyrektora Centrum Edukacji Medialnej 
i Interaktywności US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 38,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 2.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Prorektor ds. Organizacji przedstawiła kolejne dwie uchwały dotyczące kontynuacji 
kadencji. Pierwsza z nich odnosi się do wyrażenia opinii na temat powołania Kierownika 
Centrum Analiz Strategicznych, jednostki działającej już od kilku lat i wspierającej Uczelnię 
poprzez dostarczanie informacji dla Rady Uczelni. Pani Prorektor podkreśliła, że 
w nadchodzącym czasie Centrum czeka kluczowe zadanie związane z pracami nad nową 
strategią Uniwersytetu Szczecińskiego. W zakresie tej uchwały w zastępstwie Przewodniczącej 
Komisji ds. Statutowych wypowiedziała się dr hab. Katarzyna Święch-Kujawska, prof. US 
informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt przedłożonej uchwały. Następnie 
Pani Prorektor, powiedziała, że kolejna uchwała dotyczy kontynuacji powołania Pana Profesora 
Wojciecha Bożka na stanowisko Dyrektora Centrum Analiz Prawnych, bliźniaczej jednostki 
wobec Centrum Analiz Ekonomicznych i Finansowych. Centrum Analiz Prawnych zajmuje się 
przygotowywaniem komercyjnych opinii oraz stanowisk i analiz na potrzeby klientów 
zewnętrznych, szczególnie w zakresie interpretacji przepisów prawa. Pan Profesor doskonale 
sprawdził się na tym stanowisku w poprzedniej kadencji, co stanowi podstawę do jego 
ponownego powołania. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała-
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Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag w zakresie przedstawionych uchwał 
zarządzono ich głosowanie.

Uchwała nr 83 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania dr hab. Eweliny Cała- 
Wacinkiewicz, prof. US na stanowisko kierownika Centrum Analiz Strategicznych US 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwala nr 84 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania dra hab. Wojciecha 
Bożka na stanowisko Dyrektora Centrum Analiz Prawnych US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniach tajnych przyjął powyższe uchwały 
bezwzględną większością głosów.

Prorektor ds. Nauki przedstawił uchwałę dotyczącą wyrażenia opinii na temat powołania 
dr hab. Pauliny Niedźwiedzkiej-Rystwej, prof. US, na stanowisko dyrektora Centrum 
Immunologii Doświadczalnej oraz Immunologii Chorób Zakaźnych i Nowotworowych. Pani 
Profesor jest inicjatorką i pomysłodawczynią tej jednostki. Centrum to ma pełnić ważną rolę 
nie tylko w rozwoju naukowym, lecz także w komercjalizacji wiedzy, co jest kluczowe 
z perspektywy wymagań ewaluacyjnych. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. 
Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag w zakresie przedstawionej uchwały 
zarządzono jej głosowanie.

Uchwała nr 85 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania dr hab. Pauliny 
Niedźwiedzkiej-Rystwej, prof. US na stanowisko Dyrektora Centrum Immunologii 
Doświadczalnej oraz Immunobiologii Chorób Zakaźnych i Nowotworowych 
Uniwersytetu Szczecińskiego
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 37,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 2.
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Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Kolejna kandydatura została przedstawiona przez Panią Prorektor ds. Organizacji. 
Wynika ona z faktu, że Pan Profesor Staszewski był jednym z głównych inicjatorów powstania 
Centrum Wiedzy o Dostępności, będącego jednym z większych projektów poprzedniej 
kadencji. Centrum działa bardzo prężnie i stanowi wizytówkę Uniwersytetu, co stanowi 
podstawę rekomendacji Pana Profesora na to stanowisko. Przewodnicząca Komisji ds. 
Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US powiedziała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag 
w zakresie tej uchwały zarządzono jej głosowanie.

Uchwala nr 86 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania dra hab. Wojciecha 
Staszewskiego, prof. US na stanowisko Dyrektora Centrum Wiedzy o Dostępności 
Uniwersytetu Szczecińskiego
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 37,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 2.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Prorektor ds. Nauki przedstawił kandydaturę prof. dra hab. Jórga Hackmanna na 
stanowisko Dyrektora Międzynarodowego Centrum Badań Interdyscyplinarnych. Jak 
zaznaczył, jest to kontynuacja dotychczasowej pracy, ponieważ Pan Profesor pełnił tę funkcję 
z dużym powodzeniem przez ostatnie cztery lata. Centrum odegrało istotną rolę w misji 
Uczelni, będąc ważnym ośrodkiem współpracy międzynarodowej, zwłaszcza polsko- 
niemieckiej, co stanowi podstawę rekomendacji kandydatury Pana Profesora do dalszego 
pełnienia tej funkcji. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała- 
Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag w zakresie uchwały zarządzono jej 
głosowanie.

Uchwała nr 87 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania prof. dra hab. Jórga 
Hackmanna na stanowisko Dyrektora Międzynarodowego Ośrodka Badań 
Interdyscyplinarnych w Kulicach
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.
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Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Pani Prorektor ds. Organizacji omówiła uchwałę nr 88 dotyczącą powołania stałych 
komisji senackich na kadencję 2024-2028, zaznaczając, że jest to jedna z najbardziej 
obszernych uchwał dzisiejszego posiedzenia. Każda komisja ma swoją specyfikę, a liczba jej 
członków oraz ich skład są zgodne z wymaganiami statutowymi. W większości są to osoby 
kontynuujące pracę, choć pojawiły się zmiany wynikające z wymogów Statutu, na przykład 
konieczności pełnienia funkcji przewodniczącego przez osoby posiadające status Senatora. 
Pani Prorektor przypomniała, że w przypadku tej uchwały głosowania odbędą się analogicznie 
do procedury zastosowanej przy uchwale o powołaniu komisji skrutacyjnej - najpierw każdy 
kandydat będzie głosowany indywidualnie, a następnie przeprowadzone zostanie głosowanie 
nad uchwałą jako całością, z tą różnicą, że kandydat, który jest zaproponowany jako 
przewodniczący, prócz głosowania jako członek danej komisji, musi także zostać 
przegłosowany jako jej przewodniczący. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. 
Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem uwag w zakresie przedstawionej uchwały 
zarządzono jej głosowanie.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Statutowych - dr hab. Katarzyna Święch-Kujawska, 
prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Statutowych - dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, 
prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Statutowych - dr hab. Tomasz Czapiewski, prof. US 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.
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Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Statutowych - dr Dorota Dziadosz
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Statutowych - mgr Anna Giedrys
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Statutowych - dr hab. Katarzyna Święch-Kujawska, 
prof. US - Przewodnicząca
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe glosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - dr hab. Anna Bera, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - dr hab. Tomasz Kwarciński, 
prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.
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Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - dr hab. Rafał Nagaj, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - dr hab. Marek Sawczuk, 
prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - dr hab. Patrycja Zwiech, 
prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się — 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - dr hab. Magdalena Lisiecka- 
Czop, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - dr Krzysztof Dmytrów
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się — 0.
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Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - mgr Dariusz Tyrka 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55, 
Liczba głosujących - 40, 
Liczba głosów „za” - 40, 
Liczba głosów „przeciw” - 0, 
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - dr Elżbieta Ociepa-Kicińska 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55, 
Liczba głosujących - 40, 
Liczba głosów „za” - 40, 
Liczba głosów „przeciw” - 0, 
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr w sprawie powołania stałych komisji senackich na 
kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - mgr Gabriela Fostiak 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55, 
Liczba głosujących - 40, 
Liczba głosów „za” - 38, 
Liczba głosów „przeciw” - 1, 
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - mgr Paweł Kozioł 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55, 
Liczba głosujących - 40, 
Liczba głosów „za” - 37, 
Liczba głosów „przeciw” - 3, 
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - mgr Radosław Adamski 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55, 
Liczba głosujących - 40, 
Liczba głosów „za” - 34, 
Liczba głosów „przeciw” - 3, 
Liczba głosów wstrzymujących się - 3.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Budżetu i Finansów - dr hab. Anna Bera, prof. US - 
Przewodnicząca
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Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - prof. dr hab. Grażyna Rosa
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - ks. dr hab. Grzegorz 
Chojnacki, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - prof. dr hab. Anna Cedro
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - dr hab. Tomasz Kwarciński, 
prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - dr hab. Agnieszka Szudarek, 
prof. US

14



Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 38,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - dr hab. Anna Murawska, prof. 
US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - dr hab. Klaudia Koczur-Lejk, 
prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - dr Marek Kolbowicz
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - dr Szymon Slotwiński
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - mgr Agnieszka Pawłuszyn
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
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Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - mgr Elżbieta Bolesta
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - dr hab. Ireneusz Jaźwiński, 
prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - Mateusz Słupiński
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Nagród i Odznaczeń - prof. dr hab. Grażyna Rosa - 
Przewodnicząca
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr hab. Maciej 
Kowalewski, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
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Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - prof. dr hab. inż. 
Robert Czerniawski
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe glosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr hab. Małgorzata 
Kamola-Cieślik, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe glosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr hab. Piotr 
Krupiński, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr hab. Patrycja 
Zwiech, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr Miłosz Stępiński, 
prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
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Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr Paula 
Wiażewicz-Wójtowicz
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr Barbara Braid
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr Barbara 
Czerniachowicz
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - mgr Artur Nowak 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55, 
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 38,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 2.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr Agnieszka 
Smalec
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 37,
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Liczba głosów „przeciw” — 1, 
Liczba głosów wstrzymujących się - 2.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - mgr Andrzej 
Bochniarz
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr Mariusz Sikora 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55, 
Liczba głosujących - 40, 
Liczba głosów „za” - 39, 
Liczba głosów „przeciw” - 0, 
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - Wiktoria Brewka
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Współpracy Międzynarodowej - dr hab. Maciej 
Kowalewski, prof. US - Przewodniczący
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - ks. prof. dr hab. Zdzisław Kroplewski
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 38,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.
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Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - prof. dr hab. Renata Ziemińska
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - dr hab. Katarzyna Swięch-Kujawska, prof. 
US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - dr hab. Pierre-Frederic Weber, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - prof. dr hab. Anna Cedro
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - dr hab. Maciej Kowalewski, prof. US
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - dr Małgorzata Osiewicz-Maternowska
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Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - dr Andrzej Giza
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - dr Leszek Gracz
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 39,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - mgr Gabriela Fostiak
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 33,
Liczba głosów „przeciw” - 5,
Liczba głosów wstrzymujących się - 2.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - mgr Paweł Kozioł
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 36,
Liczba głosów „przeciw” - 3,
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - Wiktoria Brewka
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
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Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Dodatkowe głosowanie do Uchwały nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich 
na kadencję 2024-2028: Komisja ds. Etyki - ks. prof. dr hab. Zdzisław Kroplewski - 
Przewodniczący
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 38,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 1,

Uchwała nr 88 w sprawie powołania stałych komisji senackich na kadencję 2024-2028
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Kolejna uchwała również została omówiona przez Panią Prorektor ds. Organizacji, 
która przypomniała, że zgodnie z postanowieniami Statutu, Senat wyraża opinię w sprawie 
możliwości zawarcia umowy o współpracy międzynarodowej. Za realizację tej umowy 
odpowiadać będzie Instytut Biologii, a jej promotorem jest dr Michał Polakowski. Celem 
współpracy jest zwiększenie potencjału, jakości oraz umiędzynarodowienie 
interdyscyplinarnych badań przyrodniczych, co już przynosi wymierne korzyści dla tej 
jednostki organizacyjnej Uniwersytetu. W zakresie tej uchwały wypowiedział się również 
Przewodniczący Komisji ds. Współpracy Międzynarodowej dr hab. Maciej Kowalewski, prof. 
US, który poinformował, że Komisja na posiedzeniu w poprzedniej kadencji wyraziła 
pozytywną opinię względem zawarcia tej uchwały. Następnie Przewodnicząca Komisji ds. 
Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US powiadomiła, że Komisja ds. 
Statutowych pozytywnie zaopiniowała projekt przedłożonej uchwały. W związku z brakiem 
uwag w zakresie przedstawionej uchwały zarządzono jej głosowanie.

Uchwała nr 89 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zawarcia przez Rektora 
Uniwersytetu Szczecińskiego umowy o współpracy z podmiotem zagranicznym 
z Department of Ecoscience, Aarhus University, Dania
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.
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Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu jawnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Następnie głos został oddany Pani Prorektor ds. Kształcenia prof. dr hab. Renacie 
Podgórzańskiej. Pani Prorektor poinformowała, że zadanie względem realizacji tych studiów 
zostało zlecone przez Ministra Edukacji i obejmuje realizację trzech programów studiów 
podyplomowych: Psychologia Edukacyjna w Przygotowaniu Pedagogicznym, Pedagog 
Specjalny w Edukacji Włączającej oraz Wczesne Wspomaganie Rozwoju Dziecka i Wsparcie 
Rodziny. Pani Prorektor podkreśliła, że jest to dla Uniwersytetu zaszczyt, że Ministerstwo 
zwróciło się do nas z prośbą o przygotowanie programu i realizację studiów, za które 
odpowiadać będzie Wydział Nauk Społecznych. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr 
hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt przedłożonych uchwał. W związku z brakiem uwag w zakresie 
przedstawionych uchwał zarządzono ich głosowanie.

Uchwała nr 90 w sprawie zlecenia przez Ministra Edukacji wykonania zadania 
w dziedzinie nauczania - Psychologia Edukacyjna w Przygotowaniu Pedagogicznym
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 91 w sprawie zlecenia przez Ministra Edukacji wykonania zadania 
w dziedzinie nauczania - Pedagog Specjalny w Edukacji Włączającej
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 92 w sprawie zlecenia przez Ministra Edukacji wykonania zadania 
w dziedzinie nauczania Wczesne Wspomaganie Rozwoju Dziecka i Wsparcie Rodziny
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniach jawnych przyjął powyższe uchwały 
bezwzględną większością głosów.
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Ostatnia uchwała została omówiona przez Panią Prorektor ds. Studenckich dr hab. 
Katarzynę Kotarską, prof. US, która powiedziała, że w związku z wprowadzeniem 
dodatkowych zabezpieczeń na blankietach dyplomów Uniwersytetu Szczecińskiego oraz 
zmianą wykonawcy, konieczne jest uchylenie i aktualizacja załącznika nr 7 w uchwale Senatu 
z 2023 roku. Nowe zabezpieczenia mają na celu zwiększenie ochrony tych dokumentów przed 
fałszerstwem, a zmiany te uzyskały pozytywną rekomendację z ramienia Ministerstwie tj. 
Komisji ds. Dokumentów Publicznych oraz zostały pozytywnie zaopiniowane przez 
Uczelnianą Radę ds. Kształcenia. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina 
Cała-Wacinkiewicz, prof. US poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
ostatniej na tym posiedzeniu Senatu uchwały. Przy tej okazji Pani Przewodnicząca 
podziękowała za wspólne cztery lata pracy. Zwróciła się z podziękowaniem do Senatu za 
współpracę przy tworzeniu i konstytuowaniu nowych statutowych rozwiązań oraz do całego 
kolegium rektorskiego i senatorów za zaangażowanie. Szczególne podziękowania skierowała 
na ręce Pana Mecenasa Bartosza Mroczki za merytoryczną pomoc, a także do Biura Rektora, 
Pani Kierownik dr Renaty Słominskiej-Walkowiak i Jej zastępczyni Pani mgr inż. Marii 
Motyki-Chylińskiej oraz do wszystkich dyrektorów, dziekanów i pracowników administracji. 
Podkreśliła, że Komisja ds. Statutowych starała się ujednolicać przepisy, a ich wypracowane 
rozwiązania były zgodne z wymaganiami zmieniającej się rzeczywistości. Na koniec wyraziła 
przekonanie, że pod przewodnictwem Pani Profesor Katarzyny Święch-Kujawskiej Komisja 
będzie dalej realizować wyznaczone zadania, podtrzymując wysoki poziom merytorycznej 
pracy. W związku z brakiem uwag w zakresie omówionej uchwały zarządzono jej głosowanie.

Uchwała nr 93 zmieniająca uchwalę w sprawie zatwierdzenia wzorów dyplomów 
ukończenia studiów wyższych w Uniwersytecie Szczecińskim
Liczba uprawnionych do głosowania - 55,
Liczba głosujących - 40,
Liczba głosów „za” - 40,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu jawnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Zatwierdzenie protokołu posiedzenia Senatu w dniu 27 czerwca 2024 r.

JM Rektor zapytał czy są uwagi do protokołu posiedzenia Senatu w dniu 27 czerwca 
2024 r. W związku z brakiem uwag JM Rektor poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 
Liczba uprawnionych do głosowania - 55, 
Liczba głosujących - 40, 
Liczba głosów „za” - 39, 
Liczba głosów „przeciw” - 0, 
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

24



Komunikaty Rektora

Przystępując do omawiania tego punktu posiedzenia JM Rektor wskazał, że z uwagi na 
zobowiązania służbowe niektórzy z Prorektorów będą musieli opuścić posiedzenie około 
godziny 11:30. W związku z tym komunikaty zostaną przedstawione w skróconej formie. JM 
Rektor rozpocznie przedstawianie informacji, oddając następnie głos Prorektorom, po czym 
wróci do dalszego omawiania. Pan Rektor odniósł się do programu oszczędnościowego, który 
zostanie omówiony na październikowym posiedzeniu Senatu. Wyjaśnił, że środki finansowe na 
naukę w 2024 roku pozostają na poziomie roku ubiegłego, mimo że koszty i wydatki stale 
rosną, a dodatkowe fundusze są skierowane głównie na walkę ze skutkami powodzi. 
Poinformował o pozyskaniu blisko 60 milionów złotych na poprawę infrastruktury uczelnianej, 
w tym na remonty akademików i budynku przy ul. Mickiewicza, a także 1,5 miliona złotych na 
Centrum Immunologii. Dodatkowo uzyskano 3,5 miliona złotych na poprawę 
cyberbezpieczeństwa, choć z uwagi na powódź kolejna transza wsparcia prawdopodobnie nie 
zostanie przyznana. JM Rektor podkreślił, że choć pozyskane środki są znaczącym wsparciem, 
są one przypisane do konkretnych celów i nie mogą być przeznaczone na inne wydatki, zgodnie 
z zasadami dyscypliny finansów publicznych. Dodał, że sytuacja szkolnictwa wyższego 
pozostaje niepewna, a Uniwersytet Szczeciński, jako Uczelnia o średniej wielkości, musi stale 
szukać sposobów na optymalizację finansową. Kwestie finansowe, w tym plan działań na 
pozostałą część roku i perspektywy na rok 2025, przedstawi Prorektor ds. Finansów na 
następnym posiedzeniu Senatu.

Jako kolejna głos zabrała Pani Prorektor ds. Organizacji dr hab. Kinga Flaga- 
Gieruszyńska, prof. US. Pani Prorektor przedstawiła kwestie związane z nowymi przepisami 
i procedurami w Uczelni. Pierwsza dotyczy wdrożenia ustawy o sygnalistach, na mocy której 
JM Rektor wydał zarządzenie wprowadzające wewnętrzne procedury ochrony sygnalistów. 
Nowy system zapewnia możliwość zgłaszania spraw z zachowaniem poufności. Osobą 
odpowiedzialną za kwestie związane z sygnalistami jest Pani mgr inż. Maria Motyka- 
Chylińska, do której można kierować pytania w przypadku wątpliwości. Drugą kwestią jest 
wdrażanie dwuetapowej identyfikacji dla bezpieczeństwa kont mailowych i dostępu do systemu 
informatycznego. Pani Prorektor zachęciła do rozmów z pracownikami na temat instalacji 
Autenticatora, który jest kluczowym narzędziem chroniącym zasoby Uczelni przed 
cyberatakami, na które regularnie podejmowane są setki ataków hakerskich, jednak dzięki 
skutecznym zabezpieczeniom do tej pory udało się im zapobiec. Następnie Pani Prorektor 
zwróciła uwagę na konieczność uporządkowania zasobów sprzętu komputerowego. Wiele 
jednostek posiada przestarzałe lub nieużywane komputery, które formalnie wciąż figurują jako 
ich wyposażenie. W związku z tym Pani Prorektor zaapelowała do kierowników o sprawdzenie 
posiadanego sprzętu, co pozwoli Uczelni lepiej ocenić potrzeby i ubiegać się o dofinansowania 
na konieczne uzupełnienie w tym zakresie. Następnie Pani Prorektor poinformowała o przykrej 
i trudnej, lecz bardzo istotnej kwestii, a ze względu na to, że jawność jest dużą wartością 
w społeczności akademickiej, zdecydowała się o tym powiedzieć. Poinformowała, że 
Przewodnicząca jednego ze związków zawodowych ponownie skierowała donos do 
Ministerstwa. Donos zawierający nieprawdziwe informacje, w tym zmanipulowane dane 
o wynagrodzeniu JM Rektora i rzekomych podwyżkach, których Pan Rektor faktycznie nie 
otrzymał, poza jednokrotną, ogólną czteroprocentową podwyżką. Pani Prorektor przypomniała,
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że to Pan Minister przyznaje wynagrodzenia Rektorowi Uczelni, więc doskonale wie jaka jest 
jego wysokość. Zwróciła także uwagę na nieakceptowalne osobiste wycieczki co do osoby JM 
Rektora i Pana Kanclerza, co jest przekroczeniem wszelkich norm. Zaznaczyła, że szczególnie 
dotknęły Ją zarzuty wobec Wydziału Teologicznego, który od lat cieszy się uznaniem i jest 
ważnym partnerem w projektach interdyscyplinarnych. Pani Prorektor zwróciła szczególną 
uwagę na zarzut sugerujący, że Wydział „załatwia” sobie fundusze na swoją działalność. 
Podkreśliła, że Wydział Teologiczny od ponad dwóch dekad jest integralną częścią 
Uniwersytetu, a członkowie jego społeczności aktywnie współpracują przy projektach 
naukowych, również interdyscyplinarnych. Takie insynuacje są nieuzasadnione i mogą 
niekorzystnie wpływać na postrzeganie Uczelni, mimo że nie mają oparcia w faktach. 
Poinformowała także, że w wyniku donosu Uczelnia musiała przygotować obszerne 
sprawozdanie, co wiązało się z dodatkowym obciążeniem pracowników. W kontekście 
niedawno przyznanej dotacji w wysokości 60 milionów złotych takie oskarżenia mogą 
wpływać negatywnie na wizerunek Uczelni, mimo że są całkowicie bezpodstawne. Pan Rektor 
także odniósł się do zarzutu dotyczącego finansowania działalności Uniwersytetu, wyjaśniając, 
że pełne informacje na temat sytuacji finansowej są przekazywane najpierw do Ministra, 
a następnie publikowane na BIP-ie oraz stronie internetowej w Sprawozdaniu Rektora, co 
zapewnia pełną jawność. Pan Rektor podkreślił, że mimo możliwości przeznaczenia środków 
na poprawę wyniku finansowego, Uczelnia zdecydowała się przekazać znaczące kwoty na 
Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych oraz rozwój ośrodka wypoczynkowego 
w Pogorzelicy, z którego korzystają pracownicy. W czasie pandemii, Uniwersytet, jako jedna 
z nielicznych Uczelni, uniknął zwolnień i dokonał podwyżek wyrównawczych dla 
pracowników o niższych wynagrodzeniach. W ciągu trzech lat przeznaczono na ten cel łącznie 
10 milionów złotych. Kończąc ten wątek Pan Rektor poinformował, że odpowiedź na zarzuty 
Pani Przewodniczącej zostanie przesłana do Pana Ministra oraz do instytucji, które otrzymały 
pismo, w tym do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów i Pana Włodzimierza Czarzastego. 
Uczelnia przekaże pełną dokumentację działań w tej sprawie, jednocześnie koncentrując się na 
priorytetowych zadaniach istotnych dla rozwoju Uniwersytetu i dobra pracowników.

Następnie głos zabrała Pani Prorektor ds. Kształcenia prof. dr hab. Renata 
Podgórzańska, która podkreśliła, że obecny okres między zakończeniem poprzedniego roku 
akademickiego a rozpoczęciem nowego, jest kluczowy dla Uniwersytetu, pracowników oraz 
studentów. W kontekście kończącego się roku akademickiego zaapelowała o sprawną 
organizację trwających jeszcze obron, szczególnie na pierwszym stopniu studiów, co jest 
istotne z uwagi na rekrutację na studia drugiego stopnia. Wspomniała również o dniach 
adaptacyjnych, które obecnie się odbywają i podziękowała studentom starszych roczników 
i Samorządowi Studenckiemu za ich zaangażowanie i wsparcie wydziałów w organizacji tych 
wydarzeń. Pani Prorektor zaznaczyła także, że dziekani są obecnie zaangażowani 
w przygotowania do nowego semestru, w tym w układanie planów zajęć, by uruchomić 
kluczową działalność dydaktyczną Uniwersytetu. Dodała również, że Uniwersytet realizuje 
obowiązki wynikające z ustawy o ochronie dzieci przed krzywdzeniem. Podziękowała tym, 
którzy już dostarczyli wymagane zaświadczenia, i przypomniała, że jako Uczelnia jesteśmy 
zobligowani do wdrożenia odpowiednich procedur, szczególnie z uwagi na obecność osób 
poniżej 18-go roku życia w różnych obszarach działalności Uniwersytetu. Na koniec 
podziękowała wszystkim za współpracę przy realizacji tego zadania.
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Dalej, głos zabrał Pan Prorektor ds. Nauki prof. dr hab. Andrzej Skrendo. Pan Prorektor 
pogratulował raz jeszcze laureatom konkursu Młody Naukowiec, wskazując z radością, że w 
gronie zwycięzców dominują kobiety, co według Niego jest dowodem na ich nie tylko piękno, 
ale także wyjątkowe zdolności. Następnie odniósł się do oczekiwania na nowelizację ustawy, 
która miała być procedowana w Sejmie, jednak z uwagi na priorytetowe ustawy związane z 
powodzią, ta zmiana prawdopodobnie zostanie przesunięta na późniejszy termin. Prorektor ds. 
Nauki podkreślił, że najważniejszą kwestią z perspektywy nauki jest nadchodzący kluczowy 
okres ewaluacji, który wymaga intensyfikacji działań. W związku z tym prace w tym obszarze 
znacznie przyspieszą - już w październiku odbędą się posiedzenia Rady Nauki, podczas 
których szczegółowo omówione zostaną kwestie organizacyjne oraz procesy, które pozwolą 
zakończyć ewaluację z sukcesem. Kończąc swoją wypowiedź Pan Prorektor poinformował o 
sukcesie wydawniczym pracowników Uniwersytetu, gratulując dr Michałowi Siedziako za 
publikację biografii politycznej Mariana Jurczyka - szczecińskiej legendy „Solidarności.” 
Zaznaczył, że książka ta, zajmująca szczególne miejsce obok dzieł o Lechu Wałęsie, jest jedną 
z ważniejszych publikacji ostatnich lat w Szczecinie. Wyraził dumę, że Uniwersytet 
Szczeciński jest miejscem powstawania tak istotnych przedsięwzięć naukowych.

Ostatnia wystąpiła Pani Prorektor ds. Studenckich dr hab. Katarzyna Kotarska, 
prof. US, która poinformowała o sprawach dotyczących Uniwersytetu oraz wyzwań 
związanych z nowym rokiem akademickim. Zaznaczyła, że na Uniwersytecie działa już 
Samorząd Studencki w nowym składzie i z zapałem wspiera organizację dni adaptacyjnych. 
W organizację tych wydarzeń angażują się również starsi studenci. Pani Prorektor zaprosiła 
wszystkich na Inaugurację Roku Akademickiego, która odbędzie się w poniedziałek, w auli 
uniwersyteckiej przy ul. Krakowskiej, a we wtorek 1 października odbędzie się po raz kolejny 
Spacerek na Uniwerek. Poinformowała również, że dziekani intensywnie przygotowują się na 
nowy semestr, w tym przygotowują plany zajęć. W bieżącym roku liczba kandydatów wzrosła 
o 1000 w porównaniu do roku poprzedniego. Ważnym celem dla Uniwersytetu jest nie tylko 
przyciągnięcie ale i utrzymanie studentów. Jak wskazała, jednym z głównych wyzwań jest 
przeciwdziałanie przedwczesnemu opuszczaniu Uczelni przez studentów. W tym celu Uczelnia 
aplikuje o środki na projekt przeciwdziałania temu zjawisku o nazwie „drop out”, który zakłada 
m.in. specjalistyczne szkolenia. Na koniec Pani Prorektor zwróciła uwagę na trudności 
związane z niską liczbą przyjęć na niektóre kierunki oraz odniosła się do pomocy jaką Uczelnia 
zorganizowała w związku z obecną sytuacją kryzysową. Uczelnia udostępniła natychmiastową 
pomoc zakwaterowania dla 250 studentów z terenów dotkniętych klęskami, zorganizowano 
także procedurę szybszego dostępu do akademików, a także uruchomiono dodatkowe 
zapomogi, aby wspierać studentów znajdujących się w trudnej sytuacji. Do tej poiy nikt się nie 
zgłosił.

Następnie JM Rektor przedstawił kolejne informacje:
1. 3 lipca Polska Akademia Umiejętności ogłosiła listę osób, które otrzymały Stypendium 

Fundacji Lanckorońskich z Brzezia na badania w Londynie w roku 2025. 
Stypendystami Fundacji zostali: dr Jordan Siemianowski (Instytut Historyczny), 
dr Stanisław Boridczenko (Instytut Historyczny) oraz dr Kamil Biały związany 
z Archiwum Państwowym w Szczecinie i od następnego roku akademickiego także 
z Instytutem Historycznym Uniwersytetu Szczecińskiego.
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2. Minister Nauki powołał prof. dra hab. Radosława Gazińskiego z Instytut Historycznego 
US na Członka Zespołu Identyfikującego Członków Rady Narodowego Centrum 
Nauki. Zespół jest powoływany na okres czterech lat. Dokonuje oceny formalnej 
zgłoszeń kandydatów na członków Rady Narodowego Centrum Nauki oraz sporządza 
i przekazuje Ministrowi listę co najmniej dwudziestu czterech kandydatów na członków 
Rady Centrum, spośród osób zgłoszonych przez jednostki naukowe posiadające 
kategorię co najmniej A oraz przez organizacje reprezentujące środowiska naukowe.

3. Pan dr hab. Arkadiusz Wudarski, prof. US z Wydziału Prawa i Administracji US oraz 
prof. Michael Stiimer z Uniwersytetu w Konstancji uzyskali grant Polsko-Niemieckiej 
Fundacji na rzecz Nauki na realizację projektu „Wyzwania komparatystyki prawa w 21. 
wieku”. Polsko-Niemiecka Fundacja na rzecz Nauki promuje ponadgraniczną 
współpracę polskich i niemieckich naukowczyń i naukowców. Wspiera projekty 
z zakresu nauk humanistycznych, społecznych, ekonomicznych i prawnych oraz 
kulturoznawstwa, realizowane przez szkoły wyższe i inne instytucje naukowe w formie 
polsko-niemieckiej kooperacji.

4. 16 lipca Pan prof. dr hab. inż. Robert Czerniawski, Dyrektor Instytutu Biologii US, 
został powołany do Państwowej Rady Gospodarki Wodnej na kadencję 2024-2028. 
Państwowa Rada Gospodarki Wodnej jest organem opiniodawczo-doradczym ministra 
właściwego do spraw gospodarki wodnej. Do zadań Państwowej Rady Gospodarki 
Wodnej należy opracowywanie dla ministra właściwego do spraw gospodarki wodnej 
opinii, propozycji i wniosków w sprawach gospodarowania wodami, ochrony przed 
powodzią i skutkami suszy.

5. Franciszek Stężała, po niedawnym sukcesie w Mistrzostwach Europy Juniorów 
w Brydżu 2024, zdobył kolejne złote medale, tym razem w Otwartych Mistrzostwach 
Świata Juniorów. Zawodnik sekcji brydżowej AZS Uniwersytetu Szczecińskiego 
zdobył złoty medal w ramach 29. Drużynowych Mistrzostw Europy, które odbyły się 
w dniach 7-12 lipca 2024 r., a w dniach 13-18 lipca wywalczył dwa złote medale 
w Otwartych Mistrzostwach Świata Juniorów w rywalizacji drużynowej oraz złoty 
medal Otwartych Mistrzostw Świata Juniorów w turnieju par.

6. Komisja Egzaminacyjna dla biegłych rewidentów oraz Uniwersytet Szczeciński 
podpisały umowę o współpracy. Zgodnie z zawartym porozumieniem, Komisja 
Egzaminacyjna będzie zaliczać wszystkie egzaminy z wiedzy tym kandydatom na 
biegłego rewidenta, którzy ukończą studia drugiego stopnia na kierunku Audyt 
finansowy na Uniwersytecie Szczecińskim. Umowa dotyczy osób, które rozpoczną 
studia na kierunku Audyt finansowy w roku akademickim 2024/2025 (i później). 
Kierunek ten, to nowość w tegorocznej rekrutacji prowadzonej na naszej Uczelni.

7. Pani dr hab. Anna Turczak, prof. US z Instytutu Ekonomii i Finansów została laureatką 
stypendium w ramach Programu Stypendialnego Republiki Słowackiej. Od września 
dr hab. Anna Turczak, prof. US realizuje swój sześciomiesięczny pobyt badawczy 
w Uniwersytecie Komeńskiego w Bratysławie, najstarszej i najbardziej prestiżowej 
uczelni w Republice Słowackiej.

8. Ks. dr hab. Grzegorz Chojnacki, prof. US, dziekan Wydziału Teologicznego US został 
powołany na członka zespołu ekspertów do prac zgłoszonych do nagrody naukowej 
„Ratio et Spes” (Rozum i Nadzieja). Nagroda naukowa „Ratio et Spes” została
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ustanowiona przez Uniwersytet Mikołaja Kopernika w Toruniu wspólnie z Fundacją 
Watykańską Joseph Ratzinger - Benedykt XVI. Celem nagrody jest promocja 
interdyscyplinarnej refleksji naukowej nad zagadnieniami ważnymi i aktualnymi dla 
ludzkości. Nagroda przyznawana jest od 2020 r., za wybitną interdyscyplinarną 
publikację naukową lub cykl publikacji mieszczących się w corocznie określanej 
problematyce.

9. Prezes Rady Ministrów powołał dra hab. Przemysława Kledzika, prof. US, na 
stanowisko Prezesa Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Gorzowie 
Wielkopolskim. Pan dr hab. Przemysław Kledzik, prof. US z Wydziału Prawa 
i Administracji 1 sierpnia rozpoczął kolejną, sześcioletnią kadencję jako Prezes SKO 
w Gorzowie Wielkopolskim.

10. Interdyscyplinarny zespół specjalistów z Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej - 
Państwowego Instytutu Badawczego oraz z firmy Ecco-Logic we współpracy z PGW 
Wody Polskie opracował innowacyjną metodę eliminującą rozwój złotej algi. Liderami 
zespołu są prof. dr hab. Robert Czerniawski - dyrektor Instytutu Biologii US oraz 
Krzysztof Gliński prezes zarządu spółki Ecco-Logic. W pracach nad ograniczeniem 
śnięcia ryb udział brał także dr Łukasz Sługocki, pracownik Instytut Biologii US. Zespół 
z sukcesem zakończył dwumiesięczną pracę nad wykorzystaniem eksperymentalnej 
metody SinStop, której celem było ograniczenie zakwitów złotej algi i śnięć ryb 
w Kanale Gliwickim. Wynaleziony przez polskich naukowców preparat SinStop jest 
całkowicie naturalny i oparty na bazie krzemu. Zastosowanie tej metody na szeroką 
skalę może znacząco obniżyć ryzyko kolejnych katastrof ekologicznych.

11. W Instytucie Nauk Teologicznych US realizowany jest nowy projekt badawczy pt. 
„Młodzież 2025: aspiracje, wartości, scenariusze na przyszłość. Analiza socjologiczna 
na Pomorzu”. Kierownikiem projektu jest ks. dr Remigiusz Szauer. Projekt otrzymał 
dofinansowanie w kwocie 258 000,00 będzie realizowany do grudnia 2026 roku. Celem 
projektu jest zbadanie systemu wartości oraz aspiracji młodych ludzi w wieku 16-30 lat, 
zamieszkujących głównie Pomorze Zachodnie. Badania te mają na celu określenie, 
które priorytety życiowe i wartości są dla tej grupy najważniejsze oraz jak postrzegają 
swoją przyszłość w obliczu współczesnych wyzwań społecznych, ekonomicznych 
i kulturowych.

12. 9 września podpisano list intencyjny o współpracy pomiędzy Uniwersytetem 
Szczecińskim a Komendą Wojewódzką Policji w Szczecinie. Głównym celem 
porozumienia jest wspólna praca na rzecz popularyzacji bezpiecznego i świadomego 
społeczeństwa, a także prowadzenie działań badawczych, dydaktycznych, 
szkoleniowych oraz profilaktycznych. Współpraca ta ma na celu nie tylko ochronę 
zdrowia, życia oraz mienia obywateli, ale także przeciwdziałanie przestępczości oraz 
zagrożeniom współczesnego świata.

13. W dniach 12-14 września Dyrektor Instytutu Zarządzania prof. dr hab. Kesra Nermend 
zorganizował 20. edycję prestiżowej konferencji naukowej „Conference on Applied 
Business and Economics (ICABE)”. Przedsięwzięcie odbyło się pod egidą 
Uniwersytetu Szczecińskiego i International Strategie Management Association 
z udziałem przedstawicieli instytutów naszej uczelni reprezentujących nauki społeczne. 
Ponadto w wydarzeniu wzięli udział przedstawiciele uznanych ośrodków akademickich
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z Europy, USA, Bliskiego Wschodu i Ameryki Łacińskiej, w tym Prelegenci 
reprezentowali m. in. Queen University Belfast, Uniwersytet Maltański, Uniwersytet 
w Atenach, Uniwersytet w Limie, Uniwersytet w Navarre i Uniwersytet w Timisoarze. 
Tematyka konferencji obejmowała zagadnienia współczesnych problemów biznesu 
i ekonomii, zrównoważonego rozwoju administracji gospodarczej, bezpieczeństwa 
energetycznego, odnawialnych źródła energii oraz rachunkowości i prawa 
gospodarczego.

14. W najnowszej edycji rankingu publikacji naukowych Naturę Index 2024 Research 
Leaders Uniwersytet Szczeciński znalazł się na 17 miejscu wśród 55 polskich uczelni 
i 1 miejscu wśród uczelni Pomorza Zachodniego.

15. Pan Profesor Maciej Kowalewski został powołany do Rady Programowej Narodowego 
Centrum Kultury. Rada Programowa Narodowego Centrum Kultury, powołana przez 
Dyrektora Roberta Piaskowskiego, po zasięgnięciu opinii Ministra kultury i dziedzictwa 
narodowego, Hanny Wróblewskiej zainicjowała swoją działalność w kadencji 2024
2028. Do zadań Rady należy w szczególności: opiniowanie programów i planów 
Centrum oraz ocena ich realizacji, poszukiwanie nowych form wsparcia 
organizacyjnego, koncepcyjnego i finansowego działalności Centrum, wyrażanie opinii 
i składanie wniosków do dyrektora NCK we wszystkich istotnych sprawach 
związanych z działalnością Centrum. Pan Profesor Maciej Kowalewski ze swoim 
doświadczeniem będzie poszerzał obszary działalności NCK, tj. badań zwłaszcza 
z perspektywy kultury regionalnej i lokalnej oraz kultury młodzieży.

16. 17 września Uniwersytet Szczeciński zawarł umowę z Zakładem Ubezpieczeń 
Społecznych, której efektem ma być wzbogacanie programów nauczania o informacje 
z zakresu ubezpieczeń społecznych, a także realizacja projektu: „Akademia 
Ubezpieczeń Społecznych”, który skierowany jest do studentów studiów I, II, III 
stopnia, jednolitych magisterskich, słuchaczy studiów podyplomowych, a także do 
pracowników ZUS oraz pracowników WEFiZ US.

17. Polsko-Niemiecka Fundacja na rzecz Nauki ogłasza konkurs specjalny na projekty 
badawcze pod hasłem: „Epokowa zmiana? Inwazja Rosji na Ukrainę i jej wpływ na 
Polskę i Niemcy”. Konkurs ten ma za zadanie zainicjować projekty badawcze polskich 
i niemieckich naukowczyń i naukowców specjalizujących się w dziedzinach nauk 
humanistycznych i społecznych, w tym nauk politycznych i historii współczesnej.

18. W dniach 23 - 24 września naukowcy zajmujący się zrównoważonym rozwojem 
z uczelni wyższych polsko-niemieckiego pogranicza spotkali się w Szczecinie, aby 
dyskutować o najważniejszych wyzwaniach rozwoju regionu. Jednym z celów tej 
interdyscyplinarnej konferencji jest rozszerzenie i połączenie istniejących sieci 
naukowych w celu przygotowania wspólnych projektów na przyszłość. Konferencja 
została zorganizowana wspólnie przez Uniwersytet Zrównoważonego Rozwoju 
wEberswalde, Uniwersytet Szczeciński - Katedrę UNESCO ds. Zrównoważonego 
Rozwoju Społecznego, Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny w Szczecinie 
oraz Uniwersytet w Greifswaldzie. Konferencja została wsparta finansowo przez 
Deutsch-Polnische Wissenschaftsstiftung Polsko-Niemiecką Fundację na rzecz Nauki.

19. Instytut Ekonomii i Finansów Uniwersytetu Szczecińskiego nawiązał współpracę 
z TradingYiew — wiodącą na świecie platformą do analizy finansowej i handlu, której
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zaufało ponad 60 milionów inwestorów i traderów na całym świecie. Podpisanie 
umowy z TradingView otwiera nowe perspektywy dla studentów i wykładowców 
naszego uniwersytetu, zapewniając im dostęp do nowoczesnych narzędzi i rozwiązań 
analitycznych, powszechnie stosowanych na całym świecie do analizy fundamentalnej 
i technicznej rynków finansowych. Uniwersytet Szczeciński staje się pierwszą uczelnią 
w Polsce, która nawiązała tak istotną współpracę z TradingView. W ramach partnerstwa 
nasi studenci i wykładowcy uzyskają dostęp do bezpłatnych licencji platformy, 
wspierających proces dydaktyczny. Dzięki temu będą mogli opracowywać i testować 
strategie inwestycyjne, analizować rynki w czasie rzeczywistym oraz lepiej rozumieć 
dynamikę globalnej gospodarki.

Kończąc ten punkt, JM Rektor zaprosił wszystkich do udziału w nadchodzącej 
Inauguracji Roku Akademickiego, która rozpocznie obchody 40-lecia Uniwersytetu 
Szczecińskiego. W przyszłym roku zaplanowano liczne wydarzenia upamiętniające te cztery 
dekady istnienia Uczelni. Podczas inauguracji swoją obecność zapowiedział Pan Minister, 
który przekaże najnowsze informacje dotyczące szkolnictwa wyższego w Polsce, a także 
życzenia na nowy Rok Akademicki. JM Rektor wyraził nadzieję, że sytuacja związana 
z powodzią nie wpłynie na przebieg tego wydarzenia. Jeśli warunki pozwolą, także Pan 
Wojewoda zaszczyci uroczystość swoją obecnością. JM Rektor zaprosił do wzięcia udziału 
także senatorów i pracowników wydziałów i instytutów, a także studentów by byli wsparciem 
dla młodszych promowanych kolegów. Uroczystość ta będzie symbolicznym momentem, który 
umocni naszą wspólnotę akademicką i podkreśli nasze wzajemne wsparcie.

Wolne wnioski

Głos zabrała Pani prof. dr hab. Iga Rudawska, która serdecznie podziękowania za 
możliwość pełnienia funkcji Dyrektora Centrum Analiz Ekonomicznych i Finansowych US, 
podkreślając, że była to dla Niej wielka przyjemność. Szczególne podziękowania skierowała 
do trzech osób, bez których Centrum nie mogłoby osiągnąć obecnej formy: Pana Rektora, Pana 
Prorektora ds. Nauki, któremu bezpośrednio podlegało Centrum, oraz Pani mecenas Justyny 
Wojciechowskiej, której wsparcie prawne pozwoliło zabezpieczyć działalność Centrum. Pani 
Profesor podkreśliła, że pozostawia Centrum w dobrych rękach i zadeklarowała wsparcie dla 
nowego Dyrektora, życząc Mu powodzenia oraz licząc na dalszy rozwój i utrzymanie 
wysokiego poziomu współpracy.

Na tym porządek obrad został wyczerpany i posiedzenie Senatu w dniu 26 września 
2024 r. zostało zakończone.

Protokół sporządziła
mgr inż. Maria Motyka-Chylińska
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